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A game of patience 遊戲規則

7+ years    7歲以上

1 player 1人

1 board, 10 wooden dominoes, 30 challenge cards (of increasing levels of difficulty)
1 塊遊戲板、10 片拼件、30 1 11張題目卡（有難易度之分）

Object 遊戲目標 :
To reassemble the square using 8 of the 10 dominoes.
找出題目對應的 8 片拼件，拼出正確的圖案。

How to play 遊戲規則:
Place the 10 dominoes and the board on the table with the challenge cards next to 
them. Take a challenge card and position the required dominoes on the board as 
shown on the card. 
Then try to fill the board by placing the dominoes so as to obtain complete sheep. 
There will be 2 dominoes left over. 
For every challenge, there is only one possible solution!Challenges by Alain Brobecker

«
Easy 容易

««
 Moderate 普通
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«« «
Difficult 困難



A game of patience 遊戲規則

將拼件和遊戲板放在桌上，然後隨機抽取一張題目卡。
按照卡上的圖示，找出對應的拼件放到遊戲板上。
透過題目給的指示，玩家要試著找出其餘的拼件，完成綿羊圖案。

注意：
1. 每幅綿羊圖都由 8 片拼件組成。
2. 每個題目都只有一種解答。

Hint 提示 :
Each domino features 1 or 2 sheep halves and a specific decorative element 
(ladybirds, blue flowers, yellow flowers, etc.).
Use these decorative elements to easily identify the dominoes required by the chal-
lenge card.
每片拼件都包含一些圖示（綿羊的頭或腳、各色小花……等）。
好好把握這些線索，會讓遊戲變得更容易喔！

Solutions at the end of the booklet.
各題解答詳見原文說明書

Challenges by Alain Brobecker

DJ08473-livret.indd   3 25/01/2018   14:39



1 2 3

4

7

5

8

6

9

DJ08473-livret.indd   12 25/01/2018   14:39



11 12

13 14 15

16 17 18

10

DJ08473-livret.indd   13 25/01/2018   14:39



19 20 21

22

25

23

26

24

27

DJ08473-livret.indd   14 25/01/2018   14:40



28 29 30

DJ08473-livret.indd   15 25/01/2018   14:40




